



注意事項 CAUTIONS

- 本產品電池出廠時，不得直接進行放電。首次使用務必：
 - 1、將單體電池進行恆電流0.3CA-0.5CA充電至限制電壓3.8V後停止充電。
 - 2、如電池組首次使用必須依據我司電池《使用說明書》標準充放電(表三)進行充滿電後方可使用放電。
 - 3、電池串聯使用必須採用符合本產品充電設備及BMS結合才能使用。
- 電池在運輸過程中，不得受劇烈機械衝擊、爆曬、雨淋。
- 電池在裝卸過程中，應輕搬輕放，嚴禁摔擲、翻滾、重壓。
- 不能重壓，不能重疊放置。
- 產品貯存在溫度為 $25^{\circ}\text{C} \pm 5^{\circ}\text{C}$ 的乾燥、清潔、通風的倉庫內。
- 不受陽光直射擊，遠離熱源不少於2米。
- 嚴禁短路。

国际销售
International Sales

雷天温斯顿电池有限公司
THUNDER SKY WINSTON BATTERY LIMITED

中国生产基地
Production Base in China

东方醒狮储能电池有限公司
ORIENTAL SMART LION ENERGY STORAGE BATTERY LIMITED

- When shipped from the factory, this cell CANNOT be discharged directly under any condition.

Before the first use :

1. The single cell must be charged at constant current of 0.3CA-0.5CA and the cell should not be charged till the charging voltage reaches 3.8V .
2. The battery pack must be fully charged under the instruction of Operator's Manual -- Battery Pack's Standard Charge and Discharge Current and Voltage (Chart 3) .
3. If the batteries are used in series, they must be adopted with the proper charging equipment and BMS accordingly.

- Avoid shock, sunshine and rainwater in the shipment

- Do not knock, welter or stress during loading and unloading

- Do not lap over.

- The battery should be stored in clean, dry and ventilated warehouse at temperature of $25^{\circ}\text{C} \pm 5^{\circ}\text{C}$

- Be away from direct sunlight and away from heat no less than 2 meters.

- Short circuit is not allowed.

TEL: 86-0596-818 6789
Fax: 86-0596-818 6678

<http://www.thundersky-winston.com>
E-mail: winston@thundersky-winston.com

中国福建省漳州市长泰经济开发区
CHANGTAI INDUSTRIAL ZONE, ZHANGZHOU CITY,
FUJIAN PROVINCE, CHINA.



Thunder Sky Winston

产品合格证 QUALITY CERTIFICATE

型號規格
SPECIFICATION

TSWB-LYP160AHA

出廠編號
PRODUCT NUMBER

00016

檢驗員
CHECKER



檢測日期
CHECK DATE

20240923

結論：檢驗結果符合該產品技術要求
CONCLUSION: The product is qualified to its standard.



雷天温斯顿電池
THUNDER SKY WINSTON BATTERY